Emergency Lighting Power Supply 应急照明电源

The power supply is intelligent When the elevator is operating under normal commercial power supply conditions, it can use the internal power supply as the power source through the internal switch circuit. It can directly provide power to the various small electrical appliances and control circuits. When the elevator is runningsuddenly appeared in the process of the following four conditions:

本电源是智能型的,当电梯在正常市电供电情况下运行时,它可通过内部的开关电路,利用市电作为电源,直接向各路小型电器和控制回路提供电源,而当电梯在运行过程中突然出现以下四种情况:

- 1 Mains Power or Circuit Failure 市电停电或电路故障
- Safety Loop Control Power Failure 安全回路控制电源故障
- The Failure of the Door Lock Circuit 门锁电路故障
- DC24V Control Voltage Circuit Fault DC24V控制电压回路故障

As long as any of the above fault conditions occurs, the power supply will quickly output the emergency voltage within 0.5 seconds, and continue to provide the power required by each control loop (such as loose gate circuit, lighting circuit, etc.) and the attached small-scale electrical appliances, so that the elevator Timely emergency operation.

只要出现上述故障情况的任一种,电源就会在0.5秒的时间内迅速输出应急电压,继续提供各控制回路 (如松 闸电路、照明电路等) 和附属小型电器所需的电源,使电梯及时进入应急运行状态。





Technical Parameters 技术参数

Model 型号	SNGA110/06D	SNGA110/12D	SNGA220/06D	SNGA220/12D
Power input 主电输入	AC110V±10%50Hz		AC220V±10%50Hz	
Output 输出	DC06V	DC12V	DC06V	DC12V
Battery capacity 电池容量	2.6AH	2.6AH	2.6AH	2.6AH
Working life 使用寿命	Charging&Discharging500 times 一次一放500次			
Outpu voltage 使用环境	-10°C-55°C			

Five-party External Pager

Snga push-to-talk phone of elevator calling is widely applied to passenger elevator, goods elevator, escalator and lift or used in residential areas, schools, stations, subways, hospitals and nursing homes for dialing emergency calls. The entire machine with stainless steel housing and features good water-proof and explosion-proof performance. It has embedded and suspended types, with installation of the former occupying no space.

申嘉电梯呼叫专用一键通电话广泛应用于客梯,货梯,手扶梯,直升梯,或居民小区,学校,车站,地铁,医院养老院等地方拨打紧急求助电话,整机不锈钢材料外壳有良好的防水防暴性能,嵌入式与外挂式,嵌入式安装设计不占空间。

Product characteristics 产品特性

- 1 4 groups of speed dialing can be memorized Terminal client can memorize or delete by themselves via SMS.
 可存储4组速拨号码,终端客户通过短信编辑可自行存储/删除。
- After dialing, No.1, 2, 3 and 4 are dialed automatically and circularly. If line No.1 is put through, line No.2, 3 and 4 are stopped if line No.1 fails to be put through. switch to Line 2, 3 and 4 automatically till putting through.

拨号后1号、2号、3号、4号自动循环拨号,如1号 线已接听,就停止2号、3号、4号接听,如1号未接 听到,则自动转为2号、3号、4号接听为止。

- After putting through, direct intercom can be conducted on site.
 接通后可现场直接通话。
- Incoming call can be put through automatically: it is possible to hear sound on site.

 来电可自动接听,可收听现场声音。
- After calling hanging up, the unit rings off automatically, without causing busy line.
 主叫挂机后,本机自动挂断,不占线。

